
Иво Санадер: Потпуно повлачење из активне политике погрешан потез 
недеља, 03 јануар 2010 18:25

ЗАГРЕБ – Бивши хрватски премијер и почасни председник Хрватске демократске
заједнице (ХДЗ) Иво Санадер изјавио је да је погрешио кад се потпуно повукао из
активне политике и најавио је могућност повратка у хрватски Сабор.

  

Санадер, који се пре шест месеци повукао са премијерске и функције председника ХДЗ
и постао почасни председник странке, рекао је да му мораторијум на место у Сабору
истиче 15. јануара.

  

„Тада је све могуће и размишљам да се вратим у Сабор”, рекао је Санадер на
конференцији за новинаре у седишту ХДЗ.

  

Санадер је дао пуну подршку раду владе Јадранке Косор „не само зато што испуњава
наш програм рада из 2007, борбу против корупције и улазак у ЕУ, већ и што се добро
носи са економском кризом”.

  

Он је упозорио да је дефицит у вођењу странке очит и због тога је ХДЗ, на
председничким изборима, остварио најгори резултат од оснивања, 1989. године,
преноси Јутарњи лист.

  

„Одговорност не лежи само на Андрији Хебрангу већ и на мени јер сматрам да је била
грешка потпуно се повући и због тога сам донео одлуку да своју улогу почасног
председника од данас активирам у потпуности”, најавио је Санадер.

  

Он је рекао да у странци постоје недоумице за кога гласати на председничким изборима
Милана Бандића или Иву Јосиповића и то се мора разјаснити.

  

„Ја ћу лично дати подршку оном кандидату за којег се одлучи председништво странке”,
нагласио је Санадер.

  

 1 / 2



Иво Санадер: Потпуно повлачење из активне политике погрешан потез 
недеља, 03 јануар 2010 18:25

(Фонет)
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